
VOCAL NEUTRA:  
 
Substantius masculins amb A final i femenins amb E final  
 
 
Hi ha un gran nombre de substantius masculins que s’escriuen amb A 
final. Aquí en teniu uns quants: 
 
 

 
califa, dia, goril·la, ioga, mapa, titella, persa, terra, indígena, nòmada, papa 
 

 
 
Recordeu que totes les paraules masculines acabades en –arca, -ista-, -cida,  
-ta i –ma  s’escriuen amb A. 
 
Exemples: monarca, jerarca, comunista, ciclista, homicida, suïcida, pirata, 
anagrama, diagrama  
 
 
Hi ha també una gran nombre de substantius femenins que s'escriuen 
amb E  final. Aquí en teniu uns quants: 
 
 

 
mare, febre, classe, fase, efemèride, síncope, Irene, flaire, espècie, frase, 
el·lipse, efígie, Matilde, crisàlide, Carme, imatge, faringe, higiene, Clotilde, 
llebre, verge, barbàrie, laringe, piràmide, base, mare, sèrie, calvície, 
intempèrie, hecatombe, torre, superfície, cúspide 
 

 
 
 
 


